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SĄ PIENIĄDZE NA BUDOWĘ HALI 
SPORTOWEJ DLA SP1
Po prawie miesi?cznej batalii Rada Miejska w Cz?uchowie zgodzi?a si? na zwi?kszenie ?rodków na 
budow? hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 1. Oznacza to, ?e obiekt b?dzie móg? by? budowany. 
Wcze?niej, z powodu braku zgody wi?kszo?ci radnych, nie mo?na by?o rozpocz?? inwestycji, a nawet 
trzeba by?o uniewa?ni? przetarg.

Ko?ci? niezgody by?y sprawy formalne. Miasto Cz?uchów wprowadzaj?c zmiany do projektu 
budowlanego, nie mia?o wówczas jeszcze oficjalnej zgody ministerstwa na tak? operacj?. By?o jednak 
ustne zapewnienie, ?e taka zgoda b?dzie. Rada Miejska, wi?kszo?ci? g?osów, na sesji 8 sierpnia 
odmówi?a wpisania do bud?etu zwi?kszonych ?rodków. Teraz, gdy formalna zgoda jest na pi?mie, radni 
zmienili zdanie.

– Bardzo si? ciesz?, ?e radni jednomy?lnie zag?osowali za budow? tej hali. Troszeczk? szkoda, ?e tego 
g?osowania zabrak?o 8 sierpnia, bo niepotrzebnie uciek? nam jeden miesi?c. Ale patrzmy do przodu – 
mówi? do po sesji Ryszard Szybaj?o, Burmistrz Cz?uchowa.

Decyzja Rady Miejskiej spowodowa?a, ?e mo?na oficjalnie przyst?pi? do realizacji inwestycji. Powsta? 
jednak problem z wykonawc? i cen?. Poprzedni przetarg trzeba by?o uniewa?ni?. Nowy przetarg, który 
zostanie og?oszony jeszcze dzisiaj (6.09) wyd?u?y wszystkie procedury. Ale to nie wszystko.



– Nie wiemy teraz czy jakie? firmy zg?osz? si? do przetargu, a co wa?ne, nie wiemy te? jaka b?dzie nowa 
propozycja cenowa. 8 sierpnia znali?my i wykonawc? i cen?. Szkoda, ?e wówczas nie by?o zrozumienia 
ze strony Rady Miejskiej – dodaje burmistrz.

Zgodnie z zapewnieniami Ministerstwa Sportu i Turystyki, Miasto Cz?uchów b?dzie mia?o czas na 
wybudowanie hali do wiosny przysz?ego roku. Ratusz b?dzie móg? tak?e zabiega? o zwi?kszenie 
rz?dowego dofinansowania.
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